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نظرة عامة

OUR VISION

مؤسسة تم إنشاؤها بناءا على خبراتنا السابقة وشغفنا وقبل كل شيء 
ثقة الشركاء.

وتسليم  لتنفيذ  والإدارية  الفنية  الخبرة  من  يكفي  ما  لدينا  أنه  نعتقد 
المشاريع المتعلقة بتوليد وتوزيع الطاقة الكهربائية 

التوليد  المنخفض والجهد المتوسط وكذلك محطات  بالجهد  والتي تعمل 
الصغيرة التي تعمل بمحركات الديزل .

وعليه فإننا نعتقد بأن لدينا الشغف لبدء أعمالنا لنكون شريكا موثوقا به 
في رؤية المملكة.

is a start-up that was established based on years of 
experience, passion and trusted partnerships. We truly 
believe that we have the appropriate technical and 
management experiences required to execute and 
handover Projects related to the generation and power 
distribution.
Which operate at low voltage and medium voltage as 
well as small generating stations that run on diesel 
engines in line with the kingdom global vision.
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رؤيـــــــــــتـــــــــنــــــا

OUR VISION

نعتقد بأن العميل يحتاج إلى شريك مسؤول يمكن إشراكه لتنفيذ وإدارة الأعمال لتقديم أكثر مما هو 

متوقع، من خلال فرقنا الخبيرة وشركاؤنا الموثوقون نأمل أن نتمكن من تلبية التوقعات.

Our deepest conviction is that any potential client needs a responsible partner to 
engage with in order to execute and manage the works in the best way.
By our expert team and trusted joint ventures, we hope that we can be beyond 
expectations.
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COMPREHENSIVE ENGINEERING:

شموليــــــــــــــــــــــــــــــــــــة أعــــــــــــــــــــــــــــــمالــــــــــــــنــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــا

We think that the successful company should have an integrated experience and partners in 
all construction fields, So we will do the best to cover all the expected requirements.

الهندسة، لذلك سنسعى  تحتاج خبرة متكاملة وشركاء في جميع مجالات  ناجحة  بأن أي شركة  نعتقد 
لتلبية جميع متطلبات العمل المتوقعة.

لدينا شركاء  وأصبح  عملنا مع شركات متخصصة في مجالات مختلفة  الماضية  السنوات  على مدى 
موثوقون لنتمكن من تلبية وضمان جميع التوقعات في جميع مجالات البناء

Over the past several years we worked with various experienced specialist joint ventures so 
we can ensure in a confident way and guarantee that we will meet all theexpectations in all 
construction fields
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HEALTH, SAFTEY & ENVIRONMENT PLAN 

خـــــــــطـــــــــــــــــــــــــة الصـــحـــــــــــــــــــــــــــــة والسلامـــــــــــــــــــــــــــــة والــــــــــــــــــــــبـــــــيــــــــــــئــــــــــــــــــــــــــة

Based on our background experience with professional companies and mega projects we 
understood that respecting HSE regulations means human value and safety, productive, 
smooth and fast grow up to the expected end date.
This will be accomplished by educating the employees and visitors , through safety talks, 
meetings, and promotional literature. The emphasiswill be placed on encouraging our 
people to maintain the same safety awareness attitude in their inside and outside activities.

استنادا إلى خبرتنا مع الشركات الإحترافية في المشاريع الضخمة، فإننا ندرك بأن احترام متطلبات الصحة 
العمل وسهولة تقدم  الجيدة في  الإنسان و سلامته والإنتاجية  احترام قيمة  يعني  والبيئة  والسلامة 

المشروع للوصول إلى تاريخ الاننتهاء المتوقع.

والاجتماعات  السلامة  والزوار، من خلال محاضرات  الموظفين  تثقيف  ذلك من خلال  تحقيق  وسيتم 
والندوات الترويجية. بحيث يتم التركيز على تطبيق اشتراطات السلامة داخل المشروع وخارجه.



Our value is to add a new success to our and others life , which is an addition to any business.

For us success should be always compliant with the health and safety considerations. So, we 
consider HSE as a top priority.
Also, we deeply consider that the archeology and historical value for most of development 
projects in additional to natural value .

HEALTH, SAFTEY & ENVIRONMENT VALUE 
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خـــــــــطـــــــــــــــــــــــــة الصـــحـــــــــــــــــــــــــــــة والسلامـــــــــــــــــــــــــــــة والــــــــــــــــــــــبـــــــيــــــــــــئــــــــــــــــــــــــــة

للنجاحات  بالإضافة  الآخرين والتي هي  حياتنا وحياة  آخر لمسيرة  نجاح  لدينا هو إضافة  العمل  مفهوم 
المهنية نجاح على صعيد الصحة والحياة الإجتماعية وعليه فالتركيز على الصحة والسلامة والبيئة يعتبر 

أولوية.

كما أننا ندرك القيمة التاريخية والأثرية لمعظم مشاريع التطوير الحضري بالإضافة إلى القيمة البيئية.
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الصيانه الكهربائيه الوقائيه و الطارئه لمحطات التحويل الكهربائيه الخاصه بالمنشآت الصناعيه و التجاريه
فولت الى١٠٠كيلو  فيها  التشغيل  جهد  يصل  والتي  متوسط,  جهد  و  منخفض  (جهد  والزراعيه 

واستطاعاتها ختى ٦٠ ميغا فولت أمبير 

المؤقته  التغذيه  تأمين  مع   ..… التوزيع  أنظمة  في  تحدث  التي  و  الطارئه  الكهربائيه  الأعطال  إصلاح 
Temporary Supply لحين انتهاء الإصلاح (مجموعات توليد او محولات مؤقته …. مهما كانت قدراتها 

تجديد أنظمة التوزيع (محولات؛ كابلات؛ مفاتيح حلقيه RMU او قواطع آليه Switch gear; كابلات ؛ لوحات 
الجهد المنخفض …… الخ) في حال انتهى عمرها التشغيلي 

فحص و اختبآر و تقييم شبكات التأريض الخاصه بالمصانع او المنشآت التجاريه و ….. الخ.

الأعـــــــــــمــــــــــــــــــــــــــال و الخدمـــــــــــــــــــــــــــــات 
الكهــــربائية التــــــــــــــــي نقدمهــــــــــــــــــــا
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فحص و اختبآر و استلام أنظمة الجهد المنخفض و المتوسط و تشغيلها وذلك وفقاً للمواصفات العالميه 
و شروط التعاقد 

السعوديه  الشركه  - و جميعهم عملوا سابقاً في  اختصاصه  - كلاً حسب  عاليه  خبرات  لديهم  مهندسينا 
للكهرباء SEC و يحملون التعاميد اللازمه لانجاز عملهم

احدث  وفق  التوزيع…..  و  التحويل  لمحطات   Preventive Maintenance الوقائيه  الصيانه  ننفذ  نحن 
الأنظمه  العالميه .. وقبل البدء في التنفيذ نقدم شرحاً كاملاً و مفصلاً عن الاعمال التي سيتم تنفيذها 
Method Statement ونعتمد في ذلك على المواصفات العالميه مثل : IEC & IEEE & BS & NFPA و 
المحليه المرتبطه بمعدات الجهد المنخفض و المتوسط وبالتالي نقدم تقريراً فنياً شاملاً عن أنظمة التوزيع

تشغيل و صيانة محطات الطاقه الشمسيه و طاقة الرياح وإصلاح الأعطال الطارئة التي تحدث فيها  على 
الجهد منخفض ( مستمر و متناوب ) و الجهد متوسط حتى ٣٣ كيلو فولت
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 خدمات هندسيه مرتبطه بدراسة و تحليل مشاكل نظّم الطاقة الكهربائية ووضع الحلول المناسبه لها 
مثل : 

تخطيط و تنفيذ الصيانه الوقائيه باستخدام اختبارات ال NDT - الاختبارات الحيه - Live tests و قياسات 
 HVPD = Partial discharge Survying and والعالي  المتوسط  الجهد  أنظمة  على  الجزئي  التفريغ 
measurement وبالتعاون مع الشركات العالميه المتخصصة في هذا المجال مثل شركة ndp الكنديه 

و IPEC البريطانيه

 Voltage drop هبوط الجهد -
 Power factor drop هبوط معامل القدره  -

-  دراسة و تحليل التوافقيات Harmonics ووضع الحلول المناسبه لها

تحليل و تقييم زيوت محولات التوزيع و القدره و تغييرها في حال انتهاء صلاحيتها وذلك بالاعتماد على 
المواصفات العالميه الخاصة بذلك
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Preventive and emergency electrical maintenance for electrical substations in industrial, 
commercial, and agricultural facilities (low and medium voltage), with operational 
voltages reaching up to ١٠٠ kilovolts and capacities up to ٦٠ mega volt-amperes.

Emergency electrical fault repairs in distribution systems, with provision of temporary 
supply until repairs are complete (using generator sets or temporary transformers, 
regardless of their capacities).

Renewal of distribution systems (transformers, cables, ring main units (RMUs) or 
switchgear, low-voltage panels, etc.) when they reach the end of their operational life.

Inspection, testing, and evaluation of grounding systems in factories or commercial 
facilities, among others.

 The electrical works and
services that we provide
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Inspection, testing, and commissioning of low and medium voltage systems according to 
international standards and contract conditions.

Our engineers, each according to their specialization, have extensive experience, all 
having previously worked at the Saudi Electricity Company (SEC) and possess the 
necessary qualifications to carry out their work. Our main headquarters is located in 
Riyadh, Saudi Arabia.

We execute preventive maintenance for substations and distribution stations according to 
the latest international standards. Before commencing work, we provide a comprehensive 
explanation of the planned activities (Method Statement) based on international 
standards such as IEC, IEEE, BS, NFPA, and local regulations related to low and medium 
voltage equipment. Consequently, we provide a comprehensive technical report on 
distribution systems.
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Operation and maintenance of solar and wind power stations, as well as emergency 
repairs for low voltage (DC and AC) and medium voltage up to ٣٣ kilovolts.

Analysis and assessment of distribution and power transformer oils, replacing them when 
expired, based on international specifications.

Engineering services related to studying and analyzing problems in electrical power 
systems and developing appropriate solutions, such as:

- Voltage drop analysis
- Power factor drop analysis
- Harmonics study and analysis, along with implementing appropriate solutions

Planning and executing preventive maintenance using Non-Destructive Testing (NDT), live 
tests, and Partial Discharge (PD) measurements on medium and high voltage systems. 
This is done in collaboration with specialized global companies in this field such as 
Canadian company NDP and British company IPEC.
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Services we provideالخدمات التي نقدمها
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في �ال رغبتكم في التعاون معنا
يمكنكم التواصل مــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــع كبير
مهــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــندســـــــــــــــــــــــــــي المؤسســـــــــة

اخصائي هندسة توزيع
 SEC و معتمد من الشركه السعوديه للكهرباء

 م/ عـــــــــــــــــــــــــــــــمـــــــــــــــــــاد 

المديــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــر العــــــــــــــــــــــــــام

 م/ يوسف المالكي 

info@breqco.comWWW.breqalbader.comالســــعــــوديــــــــة - الـــــــــريــــــــــاض

You can contact the head
of our engineering team

If You Wish To Collaborate With Us

Specialist in distribution engineering certified
by the Saudi Electricity Company (SEC).

Genral Manager


